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Behandling: 
 
Knut Ola Vang (AP) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Punkt 2 og 3 utsettes til ny behandling august 2021.  
Nytt saksfremlegg skal inneholde  

-          Vurdering av byggets kulturhistoriske verdi. 
-          Opplysninger om drift i offentlig regi som Dovrehallen benyttes til i dag.  

 
 
Anne Kirkeby (SV) og Ivar Rostad (KL) fremmet følgende tilleggspkt.: 
Ber administrasjonen om en helhetlig salgsplan for alle kommunale bygg i Hasselvika. 
 
Kommunedirektørens forslag til punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
 
Knut Ola Vangs utsettelsesforslag (AP) ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 
De som stemte imot: Bjørnar Buhaug (SP), Linn Merethe Barstad Moan (SP), Harald Fagervold 
(PP) og Mona Foss (PP). 
 
Kirkeby og Rostads tilleggspunkt ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
1. Tomteområde til Hysneskaia skissert i tegning skilles ut fra tomt 131/1 
 
Punkt 2 og 3 utsettes til ny behandling august 2021.  
Nytt saksfremlegg skal inneholde  

-          Vurdering av byggets kulturhistoriske verdi. 
-          Opplysninger om drift i offentlig regi som Dovrehallen benyttes til i dag.  

 
4. Ber administrasjonen om en helhetlig salgsplan for alle kommunale bygg i Hasselvika. 

 
 


